
 
 

REFERAT TIL MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 25. oktober 2020 

Forældrerepræsentanter: Jens Malmkvist, Jacob Hansen, 
Katrine Tudborg, Mads Bøvling Kristensen, Jesper Jon 
Nielsen, Rikke Mørup Krogh og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 3/10 

 Mødedato: 5. november 

Medarbejderrepræsentanter: Rikke Holdgaard og Hanne 
Madsen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted: Julie og Thomas 
Sparkær: Viggo og Viktor 

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Virtuelt 
 

Jakob Busch (ref.) Ref.dato:  

Afbud: Rikke Mørup Krogh, Jakob Busch, Julie, Thomas, 
Viggo og Viktor 

  

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden Intet nyt  

 2.  Nyt fra skolelederen Børne og ungdomsudvalget har besluttet at bibeholde 
principperne for fremtidens skolevæsen.  

 

 3.  Nyt fra elevrådet  Byrådsdagen for elevrådet er udsat til ubestemt tid. 

 

 

 4.  Trivselsmåling 

Tilbagemelding fra Jakob 

Jakob Hansen har udarbejdet et dokument, der 
sammenstiller trivselsmålingerne for Sparkær og 
Mønsted skole for de sidste to trivselsmålinger, det var 
ikke muligt at gå længere tilbage i tiden, da 
spørgsmålene i målingerne har ændret karakter. 

Der var flere begreber, der skal have fokus fremadrettet. 

Toiletterne på skolerne, undervisning er sjældent 
spændende.  

Bestyrelsen startede op på en drøftelse vedrørende, 
hvilken ”karakter” er målet på en skala fra 1 til 5.  

Til marts kommer der en ny trivselsmåling.  

Denne måling vil bestyrelsen forhold sig til med 
udgangspunkt i det dokument Jakob Hansen har 
udarbejdet med det formål at se, hvilke tiltag vil det være 
gavnligt at lave. 

Bestyrelsen vil fortsat følge trivsel på skolerne tæt, da 
trivsel hele tiden er et dynamisk begreb.   

 



Dagsorden: Referat: 

 5.  Ansøgning børne og ungdomsudvalget Søren undersøger, hvad det vil koste at etablere et toilet 
på Mønsted Skole, herefter forholder bestyrelsen sig til 
de næste skridt. 

    

 

 6.  Tilbagemelding fra lokalmed vedr. 
overnatning med eleverne 

Bestyrelsen besluttede, at hvert enkelt team kan afgøre 
ved skoleårets start om man ønsker en overnatning med 
en klasse. Hvis man ønsker en overnatning med en 
klasse, er det vigtigt, at afspadseringen passer bedst 
muligt med skolens drift. En mulighed kunne være at 
afspadsere en dag i den første uge af elevernes 
sommerferie. 

 

 7.  Begynd udarbejdelse af årsberetning Jon og Jens laver årsberetningen sammen. 

Indhold til årsberetningen kunne være. 

• Børne og ungdomsudvalgets 4 principper for 
fremtidens skolevæsen i Viborg kommune. 

• Oplevelser der er sket på skolen. 

• Rasmus Alenkær. 

• Corona. 

  

 

 8.  Drøftelse af inklusionsprincip 

Bilag er sendt rundt særskilt 

Det blev drøftet om der var brug for et princip vedr. 
inklusion. Kan det dækkes ind af et af de andre 
principper? Hvis vi skal have et princip, hvad skal 
princippet så hedde? 

Hvad er det præcise formål med princippet? 

Ledelsen kommer med et nyt udkast til ”måske” et 
princip. 

 

 9.  Eventuelt Der bliver ikke en bowlingtur i år. 

Der går pt. personaletid til at vaske legetøj, det virker 
ikke hensigtsmæssigt. 

Drøftelse af andre mødedatoer end den første torsdag i 
måneden. Indtil videre fortsætter bestyrelsen med at 
holde møde den første torsdag i måneden. 

Der afholdes et møde virtuel torsdag den 3. december. 

Punkter til næste møder: 

• Princip for klassedannelse, her tænkes primært 
på små årgange. 

• Mulighed for lærerdeltagelse efter klokken 17.00, 
her tænkes på forældremøder, 
skolehjemsamtaler mv.  

 

  

 



Dagsorden: Referat: 

 10.  Hvad rører sig i organisationen Drøftelse af udmeldingen for kommende fjerde klasse på 
Mønsted skole.  

 

 
 
Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Jens Malmkvist  

Katrine Tudborg  

Jacob Hansen  

Mads Bøvling Kristensen  

Jesper Jon Nielsen  

Rikke Mørup Krogh   

Jette Skovgaard Bech  

Rikke Holdgaard  

Hanne Madsen  

Julie Hauge Pedersen  

Thomas Bjørn Jakobsen  

  

  

 


